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Protokoll fra årsmøte i Bergen SV 2024  
 

Dato: 27. januar  

Tid: 10.00  

Sted: Kulturhuset Gimle  

 

Delegater: Fullstendig delegatliste legges ved protokollen, og alle talere vil derfor føres med 

delegatnummer som viser til denne. 

 

Observatører: 

 
 

Sak 1: Konstitueringer 
Leder Audun Syltevik informerer om at regnskapet blir behandlet på et senere medlemsmøte, 

ettersom det ikke har latt seg gjøre å ha det klart for godkjenning til revisorer i tide.  

Audun Syltevik legger frem styrets forslag til ordstyrere og referenter. 

 

Forslag 

Innkallingen til årsmøtet godkjennes. 

 

Ordstyrere: Edle Daasvand, Paal Halle  

Referenter: Augusta Moen Opsahl, Ivar Stefansson 

Saksliste: Styrets forslag til saksliste vedlagt som eget dokument 

Forretningsorden: Styrets forslag til saksliste vedlagt som eget dokument 

Protokollunderskrivere: Eira Garrido, Ivar Grape Arnesen 

Taleliste 

89, 56 

Vedtak: 

Forslaget vedtatt med følgende endring til forretningsorden: Det tillates én  

 replikk for hvert innlegg. 

Sak 3: Årsberetninger 
Innledning av styrets leder Audun Syltevik om styrets årsberetning.  

Innledning av studentlagets leder Dina Lund om studentlagets aktivitet.  

Innledning av gruppeleder for bystyregruppen Mikkel Grüner om bystyregruppens årsberetning. 

Taleliste 

69, 64, 97, 69, 57, 92 
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Vedtak 
Årsmøtet sender to innkomne presiseringer til styrets årsberetning til styret.  

 

Sak 4: Regnskap 
Augusta Moen Opsahl presenterer hovedlinjene for regnskapet for 2023. Det ble åpnet for 

spørsmål og innlegg. 

Taleliste 

72, 56, 91 

Vedtak 

Orienteringen tas til etterretning. 

Regnskap behandles på eget medlemsmøte seinere i 2024. 

 
Sak 2: Uttalelser 

Politisk innledning 

Marian Hussein holder tale til årsmøtet. 

 

Organisatorisk nestleder Salman Chaudry legger frem styrets innstilling til behandling av 

uttalelser.  

U2 foreslås avvist til fordel for U4. 

Dette ble vedtatt. 

U5 er foreslått oversendt til et medlemsmøte.  

U10 er foreslått oversendt styret for vurdering opp mot gjeldende politikk.  

Taleliste (replikker og svarreplikker i parentes) 

 77, 167 (49, 167), 88 (72, 88), 57, 69, (86, 69), 70 (41, 70), 74, 36, 96, 165, 97 (91), 77, 87, 

72, 76, 172, 56, 70, 84, 171 (72, 171), 61. 

Sigrid Sandal la frem de innkomne endringsforslagene. 

Strek satt 13:04. 

U1 Gymsal og nærmiljøanlegg på Christie Krybbe Skole 

Endringsforslag 1 

Linje 25. Endres til: 

Christi Krybbe Skoler har ikke hatt helseverngodkjenning siden 2013 og driver på dispensasjon i 

påvente av rehabilitering. I januar 2024 gikk skolebyråd Daniel Häggelund (Frp) ut i Bergens Tidende 

og meldte at skolen er på listen over de skolene som skal få helseverngodkjenning i løpet av 2024 ved 

hjelp av mindre tiltak. Det har skapt bekymring for at byrådet vil utsette totalrehabiliteringen. 
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Votering over endringsforslag 

1 Vedtatt 

Vedtak 

Uttalelsen ble enstemmig vedtatt 

U2 Naturen trenger et sterkere forsvar 

Vedtak 

Avvist til fordel for U4. 

U3 Prioritering av mennesker som trenger hjelp 

Endringsforslag 2 

Linjer 46 og 47 strykes. 

Votering over endringsforslag: 

2 Vedtatt 

Vedtak 

Uttalelsen ble enstemmig vedtatt 

U4 Vern om norsk natur 

Endringsforslag 3 

I linje 6 strykes “vist et stort samfunnsoppdrag”. 

Endringsforslag 4 

Etter linje 17 legges følgende til: 

Vi står overfor mange utfordringer i Bergen og andre deler av Vestland med sikte på ulovlig 

utkjøring og lagring av masser. Iflg. NFN (Forum for natur og friliuftsliv) er en enorm mengde 

masser deponert langs skogsbilveier på Fanafjellet og i Åsane. Moderne bolig og 

næringsbygging skaper masser med tildels giftig innhold som må deponeres forsvarlig. Her er 

det store svakheter i dagens situasjon! 

Votering over endringsforslag 

3 Vedtatt 

4 Vedtatt 

Vedtak 

Uttalelsen ble vedtatt enstemmig. 

U5 Rusavhengige trenger et trygt sted å bo NÅ! 

Endringsforslag 5 

Linjer 3 og 4 endres til “Vedtas av årsmøtet og sendes bystyregruppen.” 

Endringsforslag 6 

Linjer 3 og 4 endres til “Vedtas av årsmøtet.” 

Votering over endringsforslag 

6 opp mot opprinnelig innstilling: Vedtatt forslag 6 

Forslag 6 satt opp mot 5: Forslag 5 vant.  
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Vedtak 

Uttalelsen vedtatt med endringsforslag 5 

U6 Jerven har en naturlig plass på Hardangervidda 

Vedtak: Vedtatt enstemmig.  

U7 Varmepumper, bergvarme, fjordvarme og energiomstilling 

Vedtak 

Enstemmig vedtatt 

U8 Beskytt kvinner- omvendt voldsalaram nå! 

Vedtak 

Uttalelsen ble vedtatt enstemmig. 

U9 Ny abortlov nå! 

Vedtak 

Uttalelsen ble vedtatt enstemmig. 

 

U10 Rettferdige og miljøvennlige energipriser 

Endringsforslag 7 

Linje 3 endres til “Vedtas og oversendes til fylkesårsmøtet, landsstyret og stortingsgruppen” 

Endringsforslag 8 

Linje 38. Endre det som kommer etter komma til: “og dette vil redusere behovet for andre store, 

potensielt svært naturødeleggende utbygginger av fornybar energi.” 

Endringsforslag 9 

Linjer 52-54 endres til 

Partiet sitt primærforslag er et to-pris-system for strømmen som har en dårligere 

omfordelende effekt sett i forhold til dette forslaget til SAF/Grønn Folkebonus, og som 

stimulerer knapt de med normalt forbruk til enøk-tiltak. 

Endringsforslag 10 

I linje 56 legges følgende til: 

og sammenlignes med ulike 2-prismodeller for strøm med rimelig pris på basisforbruk og høy 

pris på luksusforbruk. SVs alternativ bør sikre både god stimulans til strømsparing og god 

effekt på fordeling, samtidig 

Endringsforslag 15 

Linjer 51-54 endres til 

I november kunne NRK vise at folk i Holmenkollen hadde fått mest i strømstøtte, og at det er 

de som tjener mest og sparer minst har fått mest utbetalt. Det er derfor helt avgjørende å 

jobbe videre med en rettferdig strømstøtteordning som gir insentiv til å spare strøm og som er 

omfordelende. Verken dagens strømstøtte eller SV sitt primære forslag om to-prissystem for 

strøm er på noen måte optimale og det er derfor et sterkt behov for å utvikle en ny modell for 

en rettferdig og energieffektiv strømstøtte ordning. 
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Votering over endringsforslag 

7 Vedtatt 

8 Vedtatt 

9 Ikke vedtatt 

10 Vedtatt 

15 Vedtatt til fordel for 9 

Vedtak 

Uttalelsen ble vedtatt. 

U11 Litteraturbyen Bergen 

Vedtak 

Uttalelsen ble vedtatt enstemmig. 

U12 Bybanen i Bergen står ved en skilleveg! 

Endringsforslag 11 

Linje 5 endres til «oversendes til et medlemsmøte for behandling og vedtak» 

Endringsforslag 12 

I linje 12 endres "2022 er trafikktallene økt fra 2.9 millioner reisende til 19.1" til "2023 er 

trafikktallene økt fra 2.9 millioner reisende til 24.3." 

Endringsforslag 13 

I linjer 16 og 37 endres "over bryggen" til "langs bryggen". 

Endringsforslag 14 

Linje 49-53 endres til 

Grunnen til at bybanen til Åsane nå står i fare er Christine Meyers og Bergen Høyres 

spektakulære løftebrudd. Å selge framtidsutsiktene til bybanen til Åsane for politiske 

posisjoner er et av de fremste eksemplene på den skadelige politikken Høyre vil føre for byen 

vår. Det er også helt i utakt med hva bergenserne faktisk mener, hvor to tredjedeler av dem 

som har en mening er mot Høyres omkamp. Det finnes ingen realisme i at tunnelalternativ er 

gjennomførbart, og i hvert fall ikke at det blir billigere enn den vedtatte traséen langs Bryggen. 

Samarbeidet som Høyre har valgt å stille seg i front for er ikke et samarbeid for bybanetunnel, 

det er et samarbeid mot bybanen. Tiden for omkamper må nå være over, og banen til Åsane 

bygges i vedtatt trasé til det beste for bergenserne, byutviklingen, klima og miljø. 

Votering over endringsforslag 

11 Trukket 

12 Vedtatt 

13 Vedtatt 

14 Vedtatt 

Vedtak 

Uttalelsen ble vedtatt. 
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U13 Mer penger til partiene= mer demokrati 

Vedtak 

Uttalelsen ble vedtatt enstemmig. 

 

U14 Stans den israelske statens vanvidd- Bergen SV i solidaritet med 
Gaza 

Vedtak 

Uttalelsen ble vedtatt enstemmig. 

 

U15 Barnehageplass til alle! 

Vedtak 

Uttalelsen ble vedtatt enstemmig. 

 

U16 Ein rettferdig og regulert utleigemarknad 

Vedtak 

Uttalelsen ble vedtatt enstemmig. 

 

Sak 5 og 6:  Arbeidsplan og budsjett 
Salman Chaudry la frem forslag til arbeidsplan.  

Augusta Moen Opsahl la frem forslag til budsjett 

 

Taleliste 

56, 79, 64, 98, 85, 72 (61), 96 (72), 69 (91), 50 (171), 167 (49), 87, 72 (44) 

 

Endringsforslag til arbeidsplanen 

 

Endringsforslag 1: (legge til) 

Linje 110, side 4 

«f) styret skal være en god støttespiller og bidra til organisatorisk utvikling i bydelslagene.»  

Begrunnelse: Tydeligere forankring av flere av tiltakene under mål 2.  

 Vedtatt 

Endringsforslag 2: (legge til)  

Gjennomgående i teksten 

«Nummerere tiltakslisten slik: under delmål 1: 1.1, 1.2, 1.3 osv. Under delmål 2: 2.1, 2.2, 2.3 

osv.»  

Begrunnelse: redaksjonelt. Forenkler oppfølging av arbeidsplanen.  
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Vedtatt 

Endringsforslag 3: (endringsforslag) 

Linje 113 (punkt fire for tiltak), side 4 

«Bistå studentlaget med å rekruttere studenter fra flere studiesteder.»  

Begrunnelse: Bedre ressursbruk å styrke det eksisterende studentlaget. 

Vedtatt 

Vedtak arbeidsplan: 

Vedtatt 

Endringsforslag til budsjettet 

 

Endringsforslag 1:  

Budsjettår: 2024, post: Bergen SU 

Endring: fra 20 000 kr til 25 000kr 

Begrunnelse: Praksis de siste årene har vært at Bergen SU får 25 000kr i ikke-valgkampår og 

35 000kr i valgkampår. Vi mener at kutt i bidraget til SU vil true aktivitetsnivået samtidig som 

at det vil svekke muligheten til å delta i skolevalgkamp  

Vedtatt 

Endringsforslag 2:  

Budsjettår: 2024, post: 1. mai makering 

Endring: fra 15 000kr til 10 000kr 

Begrunnelse: for å hente inn pengene man bruker til SU, 1. mai kan arrangeres billig ved 

hjelp av god solidarisk ånd 

 Ikke vedtatt 

Vedtak 

Vedtatt 

Til dagsorden: 48, 72 

Strek satt 14:18 

 
Sak 7: Valg 
Leder Morten Heszlein presenterer valgkomiteens innstilling. 

Taleliste 

87 (171), 97, 69, 100, Morten, 84 (48), 90, 72, 100 

 

Valgkomiteen har bestått av: Morten Heszlein (leder), Tuva Brady Normanseth, Sara Bell, Ole 

Helge Gundersen, Laura Kulsura (Sosialistisk Ungdom) 
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Valgkomiteens innstilling for nytt styre 

Leder: Audun Syltevik, velges for ett år 

Politisk nestleder: Emma Gyllander, Ikke på valg 

Organisatorisk nestleder: Salman Chaudhry, velges for to år 

Kasserer: Augusta Moen Opsahl, velges for to år 

AU-medlem: Ívar Stefánsson, velges for ett år 

AU-Medlem: Synnøve Fluge, velges for to år 

Leder av Bystyregruppen:  

Leder av Studentlaget:  

Leder av SU: Velges  

Ledere av bydelslagene 

 

Revisorer 

Lillian Blom og Johanne Vaagland 

 

Styrets innstilling valgkomite for 2024 

Leder: Ann Kristin Ramstrøm  

Medlemmer: Peter Stefan Lindner, Ole Helge Gundersen og Dina Kolderup Lund  

Representant fra SU: Laura Kursula 

Strek satt 16:50. 

Endringsforslag 

 

Endringsforslag 1: 

“Ledere av bydelslagene" endres til "Ett medlem fra hvert bydelslag slik at vedtektenes krav 

om minst 40 % kvinner i styret blir overholdt." 

Vedtak 

Endringsforslag vedtatt. 

Forslag til styre, revisorer og valgkomite alle enstemmig vedtatt. 

Årsmøtedelegasjon 

 

Endringsforslag 

Endringsforslag 1: (tilleggsforslag) 

«Ved opprykk av vara fra varalisten, skal kjønn hensynstas slik at den totale delegasjonen 

har kjønnsbalanse, så langt mulig.»  

 
Vedtatt  



 

post@sv.no | sv.no 9 

 

 
Endringsforslag 2: (endringsforslag)  

«Plass 11: Peter Stefan Lindtner inn, Henning Jensen ut og til 4. plass på varalisten.»  

 
Vedtatt 
 
Endringsforslag 3: (endringsforslag)  

«Bente Owren erstattes av Jarle Brattespe som delegat til fylkesårsmøtet.»  

Begrunnelse: Bente kan ikke komme på fylkesårsmøtet.  

 
Vedtatt 
 

Taleliste 

Henning, Sigrid. 

Vedtak 

Styrets forslag til delegatliste vedtatt med ovennevnte endringer 
 
 
Vel hjem ved leder. 
 
Møtet hevet kl. 17:00 
 
 
 
Referenter:  
 
Augusta Moen Opsahl  Ivar Stefansson 
Bergen SV  Bergen SV 
 
 
Protokollen er lest og underskrevet av: 
 
 
Dato og sted:  Dato og sted: 
 
 
 
--------------------------------                                                                 ---------------------------- 
Ivar Grape Arnesen   Eira Garrido 

Bergen, 23/2-2024 23/2-2024




